

Date: 29/05/2024

التاريخ: 2024/05/29

Ref: L/C/1/29524

الاشارة: م و/د ق/1/29524

To: The Disclosures & Compliance Section
Market Operations Surveillance Department
Abu Dhabi Securities Exchange
P.O Box 54500 - Abu Dhabi - UAE

السادة/ قسم الإفصاح و الإمتثال
إدارة العمليات والرقابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية
ص.ب 54500 أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

The Securities and Commodities Authority/
Disclosure Department

السادة/ هيئة الأوراق المالية و السلع – قسم الافصاح
الأفاضل

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

**Sub: Results of the Board of Directors Meeting of
The National Investor PrJSC ("the Company")**

**الموضوع: نتائج اجتماع مجلس إدارة شركة المستثمر
الوطني ش م خ ("الشركة")**

With reference to the above subject, we would like to inform you that the Company's Board of Directors met today Wednesday 29 May 2024, and have recommended for the Shareholders an asset disposal transaction concerning one of its investment properties (office floor) located in Reem Island Abu Dhabi which is wholly owned by The Company to Mazrui Real Estate LLC (a related party to the Company), subject to the ratification of the shareholders at the General Assembly and the approval of the concerned authority in accordance with the provisions of Article 34 of the SCA Chairman's Decision No. 3 of 2020 on Corporate Governance of Joint Stock Companies.

بالإشارة إلى الموضوع المذكور أعلاه، نود إعلامكم بأن مجلس إدارة الشركة قد عقد اجتماعا اليوم الموافق الأربعاء 29 مايو 2024 وأوصى المساهمين بإجراء صفقة بيع أصول فيما يتعلق بأحد استثماراتها العقارية (طابق المكاتب) الكائن في جزيرة الريم بأبوظبي والمملوك بالكامل من قبل الشركة، لشركة المزروعي العقارية ذ.م.م (طرف ذو علاقة بالشركة). على أن يتم المصادقة على هذه الصفقة في الجمعية العمومية بعد الحصول على موافقة السلطة المعنية وفقاً لأحكام المادة (34) من قرار رئيس هيئة الأوراق المالية والسلع رقم 3 لسنة 2020 بشأن حوكمة الشركات المساهمة.

The book value of the property is AED 28,700,000, which is 10.1% of the Company's share capital, and the agreed upon consideration for this transaction is AED 24 million. If approved, the transaction is expected to be concluded during Q3 of 2024.

وتبلغ القيمة الدفترية للعقار 28,700,000 درهم إماراتي، أي ما يعادل 10.1% من رأس مال الشركة، كما يقدر المقابل المتفق عليه لهذه الصفقة 24 مليون درهم إماراتي. ومن المتوقع إذا تمت الموافقة على الصفقة، إتمامها خلال الربع الثالث من 2024.

Sincerely;

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،


رامي حوريه/ المدير التنفيذي
Rami Hurieh/ Managing Director
